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  OR.0002.8.2021 

  

 

PROTOKÓŁ Nr XXXII/21 
z XXXII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie 

z dnia 20 października 2021 r. 
od godz. 11:02 do godz. 12:04 

 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 

2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Zalewie z dnia 14 lipca 2021 r.  

4. Przyjęcie protokołu z XXX nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Zalewie z dnia 8 września 2021 r.  

5. Przyjęcie protokołu z XXXI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej 

w Zalewie z dnia 1 października 2021 r.  

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Zalewie za 2020 rok. 

7. Informacja o zrealizowanych tematach za miesiące lipiec- 

wrzesień 2021r. przez komisje stałe: Komisję Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych, Komisję Budżetu, Finansów, 

Aktywizacji Gospodarczej Planowania, Komisję Rolnictwa, 

Handlu i Usług oraz Komisję Bezpieczeństwa Publicznego, 

Ochrony Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska. 

8. Informacje dotyczące analizy oświadczeń majątkowych: 
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a) Radnych, 

b) pozostałych osób zobowiązanych do składania 

oświadczeń majątkowych.  

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy 

Sesjami Rady Miejskiej w Zalewie. 

10. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 

11. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zalewo na lata 2021- 2038, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r. 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, 

4) w sprawie dokonania zmiany treści uchwały NR XXIV/185/20 

Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 23 grudnia 2020r. w sprawie 

przyjęcia przez Radę Miejską w Zalewie przedłożonych planów 

pracy komisji stałych na rok 2021, 

5) w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

6) w sprawie wyrażenia przez Radę Miejską w Zalewie stanowiska 

odnośnie zasadności petycji z dnia 14 września 2021r. złożonej 

przez Mieszkańców ulicy Rolnej w Zalewie, 

7) w sprawie przejęcia przez Gminę Zalewo zadania Powiatu 

Iławskiego w zakresie bieżącego utrzymaniu ulic powiatowych 

zlokalizowanych na terenie miasta Zalewo w roku 2022, 

8) w sprawie powierzenia spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN Północ Sp. z.o.o. z siedzibą w Olsztynie 

realizacji świadczenia usługi w ogólnym interesie 

gospodarczym, celem wybudowania mieszkań w ramach 

sektora budownictwa społecznego i ich późniejszego wynajmu, 
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9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów 

jako działka Nr 46/1, położonej w obrębie Urowo, gmina 

Zalewo, 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów 

jako działka Nr 145/8, położonej w obrębie Zalewo nr 1.   

 

12. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad. 

                    
             

Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 
 
Obrady XXXII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś. 

Przywitał osoby przybyłe na sesję.  

 

Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 12 Radnych, co stanowi 

kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista 

obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu).    

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś oddał 

głos Burmistrzowi Zalewa. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński poprosił o wprowadzenie do porządku 

obrad dodatkowego projektu uchwały. Wyjaśnił, że w dwóch sołectwach 
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sołtysi zrezygnowali ze swoich funkcji i na ich miejsce wybrano nowe 

osoby. Ponadto w wyniku podziału Sołectwa Boreczno wybrano nowych 

sołtysów w Sołectwie Boreczno i Śliwa. W związku z powyższym należy 

dokonać stosownych zmian w uchwale dotyczącej inkasentów.  

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w 

Zalewie Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie porządek obrad wraz 

ze zmianami. 

 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych, nikt nie był 
przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Porządek obrad został 
przyjęty. 
 
Przyjęty porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 

2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Zalewie z dnia 14 lipca 2021 r.  

4. Przyjęcie protokołu z XXX nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Zalewie z dnia 8 września 2021 r.  

5. Przyjęcie protokołu z XXXI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej 

w Zalewie z dnia 1 października 2021 r.  

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Zalewie za 2020 rok. 

7. Informacja o zrealizowanych tematach za miesiące lipiec- 

wrzesień 2021r. przez komisje stałe: Komisję Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych, Komisję Budżetu, Finansów, 

Aktywizacji Gospodarczej Planowania, Komisję Rolnictwa, 
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Handlu i Usług oraz Komisję Bezpieczeństwa Publicznego, 

Ochrony Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska. 

8. Informacje dotyczące analizy oświadczeń majątkowych: 

a) Radnych, 

b) pozostałych osób zobowiązanych do składania 

oświadczeń majątkowych. 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy 

Sesjami Rady Miejskiej w Zalewie. 

10. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 

11. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zalewo na lata 2021- 2038, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r. 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, 

4) w sprawie dokonania zmiany treści uchwały NR XXIV/185/20 

Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 23 grudnia 2020r. w sprawie 

przyjęcia przez Radę Miejską w Zalewie przedłożonych planów 

pracy komisji stałych na rok 2021, 

5) w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

6) w sprawie wyrażenia przez Radę Miejską w Zalewie stanowiska 

odnośnie zasadności petycji z dnia 14 września 2021r. złożonej 

przez Mieszkańców ulicy Rolnej w Zalewie, 

7) w sprawie przejęcia przez Gminę Zalewo zadania Powiatu 

Iławskiego w zakresie bieżącego utrzymaniu ulic powiatowych 

zlokalizowanych na terenie miasta Zalewo w roku 2022, 

8) w sprawie powierzenia spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN Północ Sp. z.o.o. z siedzibą w Olsztynie 

realizacji świadczenia usługi w ogólnym interesie 
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gospodarczym, celem wybudowania mieszkań w ramach 

sektora budownictwa społecznego i ich późniejszego wynajmu, 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów 

jako działka Nr 46/1, położonej w obrębie Urowo, gmina 

Zalewo, 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów 

jako działka Nr 145/8, położonej w obrębie Zalewo nr 1, 

11) w sprawie dokonania zmian w treści uchwały NR VI/43/19 

Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 27 marca 2019 r., w sprawie 

poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wynagrodzenia za inkaso oraz w sprawie dokonania zmian w 

treści uchwały NR VIII/48/19 Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 29 

maja 2019 r. w sprawie dokonania zmian w treści uchwały NR 

VI/43/19 Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 27 marca 2019 r, w 

sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.   

 

12. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad. 

             
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIX zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 
Zalewie z dnia 14 lipca 2021 r. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś poddał 

protokół z XXIX zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej pod głosowanie. 
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Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXX nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej 
w Zalewie z dnia 8 września 2021 r. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś poddał 

protokół z XXX nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 5.  Przyjęcie protokołu z XXXI nadzwyczajnej Sesji Rady 
Miejskiej w Zalewie z dnia 1 października 2021 r. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś poddał 

protokół z XXXI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Zalewie za 2020 rok. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

poinformował, że sprawozdanie było omawiane przez komisje stałe. W 

związku z brakiem pytań poddał je pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 12 Radnych, nikt nie był przeciw, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. Sprawozdanie zostało przyjęte. 
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Ad. 7. Informacja o zrealizowanych tematach za miesiące lipiec- 
wrzesień 2021r. przez komisje stałe: Komisję Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i Spraw Społecznych, Komisję Budżetu, Finansów, 
Aktywizacji Gospodarczej i Planowania, Komisję Rolnictwa, Handlu 
i Usług oraz Komisję Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 
Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Wioletta Żołądkiewicz poinformowała, że Komisja w trakcie posiedzenia, 

które odbyło się w lipcu spotkała się z przedstawicielami MGCK w 

Zalewie, Placówki Wsparcia Dziennego – Świetlicy „Słoneczko” w 

Zalewie, Ekomariny, Orlika w temacie zagospodarowania czasu wolnego 

dzieci i młodzieży w czasie ferii letnich (oferta placówek i instytucji). 

Ponadto opiniowała materiały sesyjne. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Aktywizacji Gospodarczej i 

Planowania Teresa Jakubiec poinformowała, że Komisja w trakcie 

posiedzenia, które odbyło się w lipcu opiniowała materiały sesyjne. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Jan Gal 

poinformował, że Komisja w trakcie posiedzenia, które odbyło się w lipcu 

zapoznała się z informacją dotyczącą ściągalności podatku rolnego oraz 

zastosowanych umorzeniach. Ponadto opiniowała projekty uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska Krzysztof Gawryś powiedział, 

że Komisja w trakcie posiedzenia, które odbyło się w lipcu zapoznała się 

z informacją dotyczącą stanu hydrantów i zbiorników p.poż. Ponadto 

Komisja opiniowała materiały sesyjne. 
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Ad 8. Informacje dotyczące analizy oświadczeń majątkowych: 
 

a) Radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

odczytał informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych 

Radnych (załącznik nr 2 do protokołu).  

 

 b) pozostałych osób zobowiązanych do składania oświadczeń 
majątkowych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

odczytał informację dotycząca analizy oświadczeń majątkowych 

pozostałych osób zobowiązanych do jego składania (załącznik nr 3 do 

protokołu). 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy 
Sesjami Rady Miejskiej w Zalewie. 
 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński złożył sprawozdanie z działalności za 

okres od 15 lipca 2021r. do 20 października 2021r. (załącznik nr 4 do 

protokołu).  

 

Ad. 10. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
 
Brak zapytań, interpelacji i wniosków Radnych.  

 

Ad. 11. Podjęcie uchwał: 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Zalewo na lata 2021- 2038. 

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz wyjaśniła, że zmianie uległa kwota 

dochodów i wydatków. Kwota deficytu i zadłużenia na rok bieżący i lata 

kolejne nie uległa zmianie. W wykazie przedsięwzięć przeniesiono z roku 

bieżącego na rok przyszły zadania „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na budowę budynku komunalnego w Zalewie”, „Wykonanie 

dokumentacji kompleksowej poprawy efektywności energetycznej w 

budynkach użyteczności publicznej na terenie miasta Zalewo- trzy 

obiekty”, „Opracowanie dokumentacji na remont budynku szkoły w 

Zalewie” i „Rozbudowa oświetlenia drogowego na terenie gminy 

Zalewo”.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że zabieg taki ma służyć 

wykorzystaniu okresu zimowego do przygotowania dokumentacji, aby na 

wiosnę być przygotowanym do ogłaszania przetargów na poszczególne 

zadania.   

 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 
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2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r. 
 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 

 
3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, 1 
radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 

 

4) w sprawie dokonania zmiany treści uchwały NR XXIV/185/20 
Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 23 grudnia 2020r. w sprawie 
przyjęcia przez Radę Miejską w Zalewie przedłożonych 
planów pracy komisji stałych na rok 2021. 
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Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 

 
5) w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 

 
6) w sprawie wyrażenia przez Radę Miejską w Zalewie 

stanowiska odnośnie zasadności petycji z dnia 14 września 
2021r. złożonej przez Mieszkańców ulicy Rolnej w Zalewie. 

 
Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Halina Krajnik 

wyjaśniła, że Komisja odbyła posiedzenie podczas którego zapoznała się 

z petycją, wysłuchała argumentacji zaproszonych osób. Komisja uznała, 

że petycja jest bezzasadna. 
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Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 

 
7) w sprawie przejęcia przez Gminę Zalewo zadania Powiatu 

Iławskiego w zakresie bieżącego utrzymaniu ulic 
powiatowych zlokalizowanych na terenie miasta Zalewo w 
roku 2022. 

 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 

 
8) w sprawie powierzenia spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN Północ Sp. z.o.o. z siedzibą w Olsztynie 
realizacji świadczenia usługi w ogólnym interesie 
gospodarczym, celem wybudowania mieszkań w ramach 
sektora budownictwa społecznego i ich późniejszego 
wynajmu. 
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Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że podczas posiedzeń 

Komisji rozważano, czy wskazana w  § 1 ust. 3 data 12 maja 2021r. jest 

właściwa. Wyjaśnił, że jest to data podpisania aktu notarialnego 

założycielskiego, od której obowiązują wskazane w projekcie uchwały 

ustalenia. 

 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 

 
9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 
gruntów jako działka Nr 46/1, położonej w obrębie Urowo, 
gmina Zalewo. 

 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

przystąpił do procedowania projektu uchwały 
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10) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 
gruntów jako działka Nr 145/8, położonej w obrębie Zalewo 
nr 1. 

 
Radny Alfred Truszkowski zapytał o lokalizację działki.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

powiedział, że działka mieści się przy ulicy Tartacznej po prawej stronie 

jadąc w kierunku Dzierzgonia.  

 

Radny Mirosław Mićko zapytał, czy działka jest dzierżawiona. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński wyjaśnił, że dzierżawca działki widząc 

ruch w gospodarce nieruchomościami postanowił wystąpić z wnioskiem 

wyrażającym chęć nabycia działki. Dodał, że działka będzie 

przeznaczona do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego.  

 

Radny Mirosław Mićko zapytał, czy dzierżawca wystąpił z wnioskiem o 

wykup działki. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński potwierdził. Wyjaśnił, że gdyby wniosek 

nie wpłynął od dotychczasowego dzierżawcy, to działkę również można 

byłoby przeznaczyć do sprzedaży. W takim przypadku wypowiada się 

umowę dzierżawy.  

 

Radny Mirosław Czyszek dodał, że działkę można by przeznaczyć do 

sprzedaży nawet wtedy, gdyby nie było wniosku osoby zainteresowanej 

jej kupnem.  
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Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że dzierżawa nie jest 

blokadą, by działkę przeznaczyć do sprzedaży. Gmina jednak nie 

praktykuje takiego podejścia.  

 

Radny Mirosław Czyszek dodał, że w przypadku działki dzierżawionej 

dzierżawca nie ma prawa pierwokupu.  

Radny Alfred Truszkowski powiedział, że nie wiedział, iż w tej części 

miasta jest działka gminna. Myślał, że są tam tylko działki prywatne.  

 

Wobec braku innych pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w 

Zalewie Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś 

odczytał projekt uchwały 

 
11) w sprawie dokonania zmian w treści uchwały NR VI/43/19 

Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 27 marca 2019 r., w sprawie 
poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wynagrodzenia za inkaso oraz w sprawie dokonania zmian 
w treści uchwały NR VIII/48/19 Rady Miejskiej w Zalewie z 
dnia 29 maja 2019 r. w sprawie dokonania zmian w treści 
uchwały NR VI/43/19 Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 27 
marca 2019 r, w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 
określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.   

 
O godzinie 11:41 Sesję opuścił Radny Alfred Truszkowski. 
O godzinie 11:43 na Sesję wrócił Radny Alfred Truszkowski. 
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Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie 

Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 
 

Na prośbę Burmistrza Zalewa Skarbnik Gminy Alina Błażewicz wyjaśniła, 

że inkasent rozlicza pobrane wpłaty za podatek, według kwitariusza, 

gotówkowo w kasie Urzędu lub banku. Nie ma możliwości dokonania 

wpłaty przelewem.  

 

Ad. 12. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
 

Brak zapytań, interpelacji i wniosków Radnych.  

 

Ad. 13. Sprawy różne. 
 

Radna Wioletta Żołądkiewicz powiedziała, że podczas posiedzenia 

Komisji i spotkania z Prezesem Klubu Sportowego „Piechotka Team” 

pojawił się pomysł, aby postarać się o pozyskanie środków na wsparcie 

dwóch młodych sportowców zakwalifikowanych do Mistrzostw Europy.  

 

Radny Alfred Truszkowski dodał, że dwóch zawodników powołanych 

zostało do Kadry Narodowej i jedzie na Mistrzostwa Europy 

Czarnogórze, gdzie pobyt ich będzie trwał 10 dni, a koszt utrzymania 

jednego zawodnika to około 7.000 zł. Uważa, że dobrze, aby Gmina 

wsparła ten wyjazd. 
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Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że nie chce 

ustosunkowywać się do jednostkowych przypadków. Zauważył jednak, 

że Gmina znajduje się w trudnej sytuacji finansowej. Złożono wnioski o 

dofinansowanie z programów zewnętrznych, a sytuacja ekonomiczna 

aktualnie jest trudna do przewidzenia. Złożenie przyszłorocznego 

budżetu będzie bardzo trudnym zadaniem.  

Boi się, że w pewnym momencie może braknąć środków na pokrycie 

wydatków bieżących.  

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz powiedziała, że Gmina otrzymała 

informację o planowanych kwotach subwencji, udziałów w PIT i CIT z 

Ministerstwa Finansów. Łączna kwota wpływów jest mniejsza od 

poprzedniej o 1.400.000 zł. W tym, subwencja oświatowa jest mniejsza o 

330.000 zł. (na minusie), subwencja wyrównawcza 750.000 zł, udziały w 

PIT 315.000 zł. Rekompensata z tytułu ubytków w PIT związanych z 

wszelkiego rodzaju ulgami ma wynosić 560.000 zł. W efekcie wpływy do 

budżetu w roku przyszłym będą mniejsze od bieżących o 840.000 zł. 

Nadwyżka operacyjna, która udało się wypracować przez ostatnie lata i 

która pozwalała na zaciąganie kredytów i finansowanie inwestycji będzie 

na minusie.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że zaprasza Radnych do 

wysuwania propozycji na etapie składania budżetu. Prosi tylko o 

uwzględnienie wszystkich elementów mających wpływ na budżet, np. 

zapewnienie wkładu własnego w przypadku pozyskania środków 

zewnętrznych. Podkreślił, że wszystkie składanie wnioski do budżetu 

gminy są słuszne, tyle tylko, że należy to umieścić w realiach konstrukcji 

budżetu.   
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Radna Wioletta Żołądkiewicz powiedziała, że chętnie będzie 

uczestniczyć w tworzeniu budżetu, podobnie jak inni Radni. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński podziękował. Wyjaśnił, też, że chodzi o 

to, aby w przypadku, gdy pojawia się nowy wniosek, to przyjść do niego, 

Skarbnik i wspólnie rozważyć co można w tej sprawie zrobić.  

 

Radny Alfred Truszkowski zapytał, czy Gmina nie ma możliwości 

wygospodarować dla sportowców na Mistrzostwa Europy kwoty chociaż 

2.000 zł.  

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz powiedziała, że z budżetu gminy nie ma 

możliwości udzielenia wsparcia. Sportowcy są osobami fizycznymi, 

Gmina wspiera Stowarzyszenia udzielając dotacji w drodze konkursów. 

Brak jest podstawy prawnej by wesprzeć osobę fizyczną.  

 

Radny Mirosław Czyszek powiedział, że wsparciem byłoby to, gdyby 

Klub mógł prowadzić treningi w pomieszczeniach szkolnych (sala 

gimnastyczna, pomieszczenia przy sali gimnastycznej pod wieżą). 

Obecnie Klub wydatkuje około 19.000 zł rocznie na wynajem sali. W 

szkolnym lokalu płaciliby mniej, a zaoszczędzone środki mogli 

przeznaczyć np. na wyjazdy. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że w przeszłości Klub 

korzystał z pomieszczeń szkolnych. Nie wie co wpłynęło na zmianę tej 

sytuacji. Z Dyrektor Szkoły może porozmawiać, ale do użyczenia sali nie 

może zmusić. Zauważył, że parkiet sali gimnastycznej nie nadaje się do 

użytku i trzeba będzie szukać środków w budżecie na jego remont.  

 

Ad. 14. Zamknięcie obrad. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady 

Krzysztof Gawryś zamknął XXXII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Zalewie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ Krzysztof Gawryś 

 

Protokołowała:                                                                                                                

Ewa Warcaba- Cympel                            


